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Σήµερα ηµέρα Τρίτη 15 Μαΐου 2007 και ώρα 11:00 το Εθνικό 
Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης συνήλθε σε συνεδρίαση, στην οποία 
παρέστησαν ο Πρόεδρος του ΕΣΡ  Ιωάννης Λασκαρίδης, ο 
Αντιπρόεδρος  ∆ηµήτριος Χαραλάµπης και τα µέλη Εύη ∆εµίρη,  Ίριδα 
Αυδή-Καλκάνη, Γιάννης Παπακώστας, Κωνσταντίνος Τσουράκης.   
Απών  ο Νέστορας Κουράκης. 

 
Α. Iστορικό-Νοµική θεµελίωση 
 
 

1. Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης  ασχολήθηκε µε την υπό εταιρείας 
ANTENNA TV Α.Ε., ιδιοκτήτριας του ιδιωτικού τηλεοπτικού σταθµού µε 
διακριτικό τίτλο ΑΝΤΕΝΝΑ παραβίαση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας. 

 
2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγµατοποιήθηκε την 17η Απριλίου 2007. 

 
3. Το Συµβούλιο έλαβε υπόψη του τις ακόλουθες διατάξεις: 

 
 
Ι.  Το άρθρο 15, παρ. 2 του Συντάγµατος, κατά το οποίον η ραδιοφωνία και η 
τηλεόραση υπάγονται στον άµεσο έλεγχο του Κράτους, ο οποίος έχει σκοπό τη 
µετάδοση προϊόντων του λόγου και της τέχνης, την εξασφάλιση της ποιοτικής 
στάθµης των προγραµµάτων που επιβάλει η κοινωνική αποστολή της τηλεόρασης και 
η πολιτιστική ανάπτυξη της χώρας, καθώς και το σεβασµό της αξίας του ανθρώπου 
και την προστασία της παιδικής ηλικίας και της νεότητος ενώ εξάλλου κατά το άρθρο 
9 παραγρ. 1 του Συντάγµατος, η ιδιωτική και οικογενειακή ζωή του ατόµου είναι 
απαραβίαστη. 
 
II. Τo άρθρo 5 παραγρ. 1 του Π. ∆/τος 77/2003, κατά το οποίο η µετάδοση των 
γεγονότων πρέπει να είναι αληθής ακριβής και όσον το δυνατόν πλήρης ενώ εξάλλου 
τα γεγονότα  πρέπει να παρουσιάζονται µε προσοχή και αίσθηµα ευθύνης, ώστε να µη 
δηµιουργούν σύγχυση.   
 
III. Το άρθρο 6 παρ. 1 του Π./∆τος 77/2003 κατά το οποίο η ιδιωτική ζωή όλων είναι 
σεβαστή και απαραβίαστη και δεν επιτρέπεται να απεικονίζονται και να 
δηµοσιοποιούνται οι ιδιωτικές στιγµές των πολιτών χωρίς την άδειά τους. 
 
IV. Το άρθρο 11 παρ. 2 και 6 του Π.∆/τος 77/2003, κατά το οποίο δεν 
χρησιµοποιείται εικόνα ούτε αναφέρεται όνοµα, ούτε γίνεται µε άλλο τρόπο σαφής η 
ταυτότητα συγγενούς του κατηγορουµένου, ενώ εξάλλου, δεν δηµοσιοποιούνται 
έγγραφα ή άλλα στοιχεία που γίνονται γνωστά στις αρµόδιες αρχές, κατά το στάδιο 
της προκαταρκτικής εξέτασης, της έκτακτης προανάκρισης και γενικότερα της 
προανακριτικής διαδικασίας. 
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V. Το άρθρο 13 παρ. 3 του Π.∆/τος 77/2003 κατά το οποίο η δηµοσιογραφική έρευνα 
δεν πρέπει να υποκαθιστά τις ανακριτικές αρχές. 
 
VI. Το άρθρο 4 παρ.  1 στοιχ. β και ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το ΕΣΡ 
ελέγχει την τήρηση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας και επιβάλλει τις από το άρθρο 
4  παρ.  1  του Ν. 2328/1995 προβλεπόµενες  κυρώσεις. 
 
 
Β. Αιτιολογικό 
 
Εκ των στοιχείων του φακέλου και των ισχυρισµών του εκπροσώπου της εταιρείας µε 
την επωνυµία  ANTENNA TV Α.Ε. ιδιοκτήτριας του ιδιωτικού τηλεοπτικού σταθµού 
ΑΝΤΕΝΝΑ, του υποβληθέντος υποµνήµατος και της παρακολουθήσεως από 
µαγνητοταινία κεντρικών δελτίων ειδήσεων του σταθµού, προβλήθηκαν τα 
ακόλουθα:   
 
Α.  Κατά την 11 Φεβρουαρίου 2007, στο επιλεγµένο απόσπασµα του δελτίου, 
συνολικής διάρκειας 3 λεπτών και 3 δευτερολέπτων πραγµατοποιείται συζήτηση 
µέσω ‘παραθύρων’ ανάµεσα στην παρουσιάστρια Φαίη Μαυραγάνη και τρεις 
συνεργάτες δηµοσιογράφους του σταθµού. Όπως αποτυπώνεται και στο συνοδευτικό 
super στο κάτω µέρος της οθόνης («ΦΩΣ ΣΤΗΝ ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΤΟΥ 
ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΥ - ΟΙ ΑΝΤΙΦΑΣΕΙΣ ΤΩΝ ΣΥΖΥΓΩΝ») στη συζήτηση 
µεταφέρονται και σχολιάζονται αποσπάσµατα από τις πρώτες καταθέσεις των δύο 
συζύγων στην Ασφάλεια. 
 
Β.  Κατά την 12 Φεβρουαρίου 2007, στο κεντρικό δελτίο του σταθµού µεταδόθηκαν 
τα εξής:  
α) Στο πρώτο βίντεο, προβάλλεται ρεπορτάζ µε τίτλο «Οι ισχυρισµοί της συζύγου του 
δράστη» και super «ΜΟΙΡΑΙΑ ΣΧΕΣΗ: ‘Η ΣΧΕΣΗ ΜΑΣ ΟΛΟΚΛΗΡΩΘΗΚΕ ΤΟ 
ΤΕΛΕΥΤΑΙΟ ΤΡΙΜΗΝΟ». Μετά την εισαγωγική εκφώνηση του ρεπορτάζ  («‘Ναι, 
είχα ερωτική σχέση µε το Γιάννη Βαρθολοµαίο’ λέει τώρα η σύζυγος του δράστη 
προχωρώντας µάλιστα σε λεπτοµέρειες») µεταδίδεται απόσπασµα από την κατάθεση 
της 47χρονης γυναίκας : «Με το Γιάννη η σχέση µου ολοκληρώθηκε ερωτικά το 
τελευταίο τρίµηνο, εάν δεν κάνω λάθος. Βγαίναµε απογευµατινές ώρες και 
προσέχαµε γιατί ήταν δηµόσιο πρόσωπο. Ο άνδρας µου ενοχλείτο για τα συχνά 
τηλεφωνήµατα του Γιάννη στο κινητό µου, όταν εγώ βρισκόµουν στο σπίτι…Για 
το απόγευµα της περασµένης Παρασκευής είχαµε συνεννοηθεί από το µεσηµέρι να 
συναντηθούµε στο σπίτι των γονιών µου, για να συζητήσουµε ένα σοβαρό 
υπηρεσιακό θέµα και να τα πούµε µε την ησυχία µας. Βρεθήκαµε για λίγο 
συναισθηµατικά και χωρίς κάτι άλλο να πούµε, ο Γιάννης βγήκε από το 
διαµέρισµα γύρω στις 17:30. Άνοιξα την πόρτα προσεκτικά, µήπως µας δει κανείς, 
βγήκε ο Γιάννης και αµέσως έκλεισα». 
β) Στο δεύτερο µέρος καταγραφής αυτής της ηµεροµηνίας, µε συνολική διάρκεια 4 
λεπτά και 30 δευτερόλεπτα, προβάλλεται βίντεο µε τίτλο «ΟΙ ΙΣΧΥΡΙΣΜΟΙ ΤΩΝ 
ΠΡΩΤΑΓΩΝΙΣΤΩΝ». Όπως και παραπάνω, τα αποσπάσµατα των καταθέσεων 
εκφωνούνται αλλά µεταφέρονται και γραπτώς επί της οθόνης: 
-Σύζυγος κατηγορουµένου:  
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«Με κάλεσε στο κινητό µου τηλέφωνο όταν βρισκόµουν στο διαµέρισµα των γονιών 
µου αλλά εγώ, βλέποντας την κλήση του, δεν του απάντησα...Ο Γιάννης βγήκε από το 
διαµέρισµα στις 17:30. Ανοίγω την πόρτα και για λόγους ασφαλείας µη µας δει 
κάποιος, αµέσως µόλις βγήκε ο Γιάννης την έκλεισα. Ξαφνικά ακούω θόρυβο, φωνές, 
να τσακώνονται, συγκεχυµένες και όχι πολύ δυνατά. Πήγα να δω από το ‘µατάκι’ της 
πόρτας τι συµβαίνει στο διάδροµο…Αφού για λίγο ηρέµησα, κατάλαβα ότι η φωνή που 
άκουσα ήταν του συζύγου µου. Όταν σταµάτησε η φασαρία, άνοιξα την πόρτα του 
διαµερίσµατος. Είδα τον Βαρθολοµαίο ανάσκελα στο πλατύσκαλο. Τον πλησίασα, 
κοίταξα αν έχει σφυγµό, είδα ότι ήταν χτυπηµένος στο πρόσωπο αλλά δεν κατάλαβα αν 
ήταν ζωντανός…Είδα τον Βαρθολοµαίο να βρίσκεται κοντά στα σκαλοπάτια µε άλλον 
άνδρα και ακούω να του λέει ‘κύριε, δε σας ξέρω. Γιατί µου επιτίθεστε;’ –πάντα 
χαµηλόφωνα. Στη συνέχεια ακούω φωνή αντρική: ‘Τι θες εδώ Βαρθολοµαίε;’. ∆εν 
καταλαβαίνω αρχικά τον άλλο άνδρα, το πώς είναι και δεν ανοίγω την πόρτα να βγω 
έξω διότι φοβήθηκα». 
- ∆ράστης: 
«Την Παρασκευή στις 5 το απόγευµα, πήγα µετά από τηλεφώνηµα του ντετέκτιβ στο 
διαµέρισµα των γονιών της συζύγου µου, όπου είχε µπει µαζί µε τον Βαρθολοµαίο. 
Θεώρησα ως µοναδική την ευκαιρία να τους συναντήσω και εκεί, πρόσωπο µε 
πρόσωπο και πολιτισµένα να συζητήσουµε…Τον περίµενα στη µέση της σκάλας µεταξύ 
ισογείου και πρώτου. Βγαίνοντας ο Βαρθολοµαίος, ευγενικά του είπα να µπούµε στο 
διαµέρισµα. Αντί άλλης απαντήσεως, υπεροπτικά και µε αυτοπεποίθηση µε έσπρωξε 
βίαια και οπισθοχώρησα δυο σκαλοπάτια…Χτύπησα το κουδούνι να βγει η γυναίκα µου 
να τον βοηθήσουµε. ∆ε βγήκε στην αρχή. Ξαναχτύπησα και όταν βγήκε, έτρεξα και 
ζήτησα βοήθεια» 

- Ντετέκτιβ: 
«Λίγο µετά τις 4 το µεσηµέρι, µε πήρε τηλέφωνο ο κατηγορούµενος και µου είπε ότι 
αυτή θα πήγαινε πιθανόν στο σπίτι της µάνας της. Πήγα στο σηµείο, δεν την είχα δει 
να µπαίνει αλλά στο διαµέρισµα που µου είχε υποδείξει, φαινόταν να είναι µέσα 
άτοµο. Με ξαναπήρε τηλέφωνο και µου είπε ‘εντάξει φύγε, θα πάω τώρα εγώ’». 
 
Στο ίδιο ρεπορτάζ που περιλαµβάνει επίσης αποσπάσµατα από τις καταθέσεις 
µιας ανήλικης και της διασώστριας του ΕΚΑΒ, ο δηµοσιογράφος επισηµαίνει τις 
αντιφάσεις ανάµεσα στους ισχυρισµούς των δύο συζύγων. 

γ) Το τρίτο και τελευταίο µέρος του υλικού –συνολικής διάρκειας 56 δευτερολέπτων- 
από το κεντρικό δελτίο ειδήσεων της 12ης Φεβρουαρίου, αφορά βίντεο µε απόσπασµα 
της κατάθεσης του κατηγορουµένου: «Αγαπώ τα παιδιά µου και η προστασία της 
ψυχικής τους υγείας και της κοινωνικής τους θέσεως, µου επέβαλε ευγενική 
συµπεριφορά στη µάνα τους. Από διετίας είχα καταλάβει ότι η γυναίκα µου είναι 
φευγάτη. Καταρρέω στην ιδέα ότι οι κόρες µου µπορούν να στιγµατιστούν ως κορίτσια 
της π…του προϊσταµένου της». 
 
Γ.  Κατά την 14 Φεβρουαρίου 2007, στο κεντρικό δελτίο του σταθµού µεταδόθηκαν 
τα εξής:   Λίγα λεπτά µετά την έναρξη του δελτίου, ο Ν. Ευαγγελάτος, µε 
καλεσµένους µέσω ‘παραθύρων’ το δικηγόρο κ. Βλάχο και τον ιατροδικαστή κ. 
Τσούγκα,  ανοίγει το θέµα της δολοφονίας Βαρθολοµαίου, ζητώντας από το 
δηµοσιογράφο, Ανδρέα Παναγόπουλο να ενηµερώσει το κοινό για το «τι θα πει ο 
δράστης στον ανακριτή». Ο συνεργάτης του σταθµού κραδαίνει αντίγραφο του 
απολογητικού υποµνήµατος που θα καταθέσει την επόµενη µέρα στην ανακρίτρια ο 
κατηγορούµενος. Από το δεκασέλιδο υπόµνηµα έχουν αποµονωθεί ορισµένα σηµεία 
που µεταφέρονται γραπτώς, µε µορφή κάρτας επί της οθόνης, µε super: 
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«ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ ANT1 – H ‘ΑΠΟΛΟΓΙΑ’ ΤΟΥ ∆ΡΑΣΤΗ»: «Πρέπει απαραιτήτως 
να αποκλειστούν τυχόν συµπαραµαρτούσες αιτίες θανάτου, όπως έµφραγµα 
µυοκαρδίου, ανακοπή από το σοκ και λοιπές καταστάσεις κατά τις οποίες ο χρόνος 
επελεύσεως θανάτου εντός ολίγων λεπτών είναι πλέον συνήθης και κυρίως τυχόν 
επενέργεια ληφθέντος δισκίου 50 και άνω ml VIAGRA. Να θεωρείται η 
ιατροδικαστική ως µη ούσα…».  Επί τη βάσει αυτών των πληροφοριών ξεκινά 
συζήτηση µέσω ‘παραθύρων’, κατά τη διάρκεια της οποίας εναλλάσσονται στο κάτω 
µέρος της οθόνης τίτλοι-super όπως: «ΕΙΧΕ ΠΑΡΕΙ ΒΙΑΓΚΡΑ Ο Γ. 
ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΣ;», «Η ΚΑΡ∆ΙΑ ‘ΠΡΟ∆ΩΣΕ’ ΤΟΝ Γ. ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟ» και 
«ΟΙ ΙΣΤΟΛΟΓΙΚΕΣ ΕΞΕΤΑΣΕΙΣ ΘΑ ∆ΕΙΞΟΥΝ ΤΟ ΑΙΤΙΟ ΘΑΝΑΤΟΥ».  Κατά 
το 7ο λεπτό µεταδίδεται βίντεο µε super «ΟΙ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΛΙΚΟ 
ΠΟΡΙΣΜΑ» και εκφώνηση: «Όπως φαίνεται, από τις µέχρι τώρα εξετάσεις, ο θάνατος 
µπορεί να επήλθε από καρδιακό ‘αρέστ’, δηλ. από ανακοπή. Περιµένουµε τις 
τοξικολογικές και ιστολογικές εξετάσεις για να δούµε αν, όπως τώρα φαίνεται, υπάρχει 
επιβάρυνση και από τη λήψη διεγερτικού φαρµάκου…».  Ανάµεσα στους 
καλεσµένους σχολιαστές του δελτίου, προστίθενται ο Στρατής Λιαρέλλης, ο 
Πρόεδρος Εργαζοµένων του ΙΚΑ και ο δηµοσιογράφος Αντώνης ∆ελατόλλας που 
ενηµερώνει σχετικά µε τις εξελίξεις στην υπόθεση Βαρθολοµαίου: «Υπάρχουν 
πληροφορίες ότι όταν τελειώσει η έρευνα, θα αποδειχθεί ότι προήλθε ο θάνατος από 
ανακοπή καρδιάς…φυσικά αυτό θα µας το εξηγήσουν µεν οι ειδικοί πως µπορεί να 
προέλθει αλλά στην ουσία της υπόθεσης αλλάζουν πάρα πολλά πράγµατα σε σχέση µε 
τον κατηγορούµενο, σε σχέση µε τη συµπλοκή…» (συνοδευτικό super: «Η ΚΑΡ∆ΙΑ 
ΠΡΟ∆ΩΣΕ ΤΟΝ Γ. ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟ»). Ο κ. Βλάχος δε συµφωνεί µε τα λεγόµενα 
του συνοµιλητή του και αναφέρει: «Νοµίζω ότι γίνεται µια υπερεκτίµηση αυτού του 
ευρήµατος αν πράγµατι επιβεβαιωθεί…διότι σίγουρα αυτό που µετράει ήταν η 
πρόθεσις». Ο Ν. Ευαγγελάτος κάνει και πάλι αναφορά στο υπόµνηµα του 
κατηγορουµένου (Super: «Η ΑΠΟΛΟΓΙΑ ΤΟΥ ∆ΡΑΣΤΗ») και στον ισχυρισµό του 
ότι «στόχος της συνάντησης του Βαρθολοµαίου και της γυναίκας του ήταν η 
ικανοποίηση του ερωτικού τους πάθους…Αιτία θανάτου του ήταν ότι είχε πάρει 
αυτά τα διεγερτικά χάπια –τα ονοµάζει ως Viagra- και για αυτό το λόγο πέθανε 
τόσο γρήγορα». Συνεχίζει διαβάζοντας επί λέξει απόσπασµα του απολογητικού 
υποµνήµατος του κατηγορουµένου: «…Η περιγραφή στην παρούσα έκθεση δεν 
ερµηνεύει πλήρως τα γεγονότα –για την ιατροδικαστική εννοεί- και προσδιορίζεται το 
αίτιο θανάτου εκθετικής ή παθητικής ενέργειας. Κυρίως η εντός ολίγων λεπτών 
επέλευση θανάτου δεν µπορεί να ερµηνευθεί από τις κακώσεις που περιγράφονται . Με 
τη σχετική περιγραφή του κειµένου, θα έπρεπε να ήτο απροσδιόριστος ο κύκλος των 
νεκρών από τους καθηµερινούς διαπληκτισµούς στα parking, στους δρόµους και 
κυρίως στα γήπεδα». «Επίσης, περιγράφει και κάτι άλλο» συνεχίζει ο παρουσιαστής 
«και τα λέω γιατί η έκθεση δεν είναι εις γνώσιν σας…για κάποιο λόγο το ερωτικό 
ραντεβού διεκόπη βιαίως και αυτό είχε ως αποτέλεσµα και την ταραχή του 
Βαρθολοµαίου και θέτει και ένα ερώτηµα ακόµα και για τα ρούχα του 
Βαρθολοµαίου. Ζητά να φανεί, αναρωτιέται αν είχε φορέσει –δε θέλω να µπω σε 
λεπτοµέρειες γιατί δεν είναι ευχάριστο- βιαστικά τα ρούχα του ο διοικητής του 
ΙΚΑ, µια λεπτοµέρεια που έχει την αξία της αλλά νοµίζω ότι δε χρειάζεται να 
αναφερθούµε σε αυτή».  Κατά τη διάρκεια ανάγνωσης αυτών των αποσπασµάτων 
του απολογητικού υποµνήµατος του κατηγορουµένου από το Ν. Ευαγγελάτο, 
εµφανίζονται διαδοχικά στην οθόνη σχετικά super: «ΕΙΧΕ ΠΑΡΕΙ ΒΙΑΓΚΡΑ Ο Γ. 
ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΣ;», «∆ΙΕΚΟΠΗ ΑΙΦΝΙ∆ΙΑ Η ΜΟΙΡΑΙΑ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ» και 
«ΒΡΕΘΗΚΑΝ ΧΑΠΙΑ ΣΤΟ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ ΤΟΥ Γ. ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΥ;». 
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Ο παρουσιαστής του κεντρικού δελτίου του ΑΝΤ1 συνεχίζει να διαβάζει στον ‘αέρα’ 
το απολογητικό υπόµνηµα του κατηγορουµένου: «Ο γάµος µου µε τη Θώµη…Η Θώµη 
ήταν 22 χρονών όταν βρέθηκε στη ζωή µου. Την αγάπησα προοδευτικά και την 
ερωτεύτηκα µε πεζότητα και σωφροσύνη. Η προσωπικότητά της ήταν εξόχως ελκυστική 
και το φυσικό της κάλλος την καθιστούσε ποθητή και εράσµια. Στην πορεία του χρόνου 
ως γνήσιος Έλληνας της ορεινής Αιτωλοακαρνανίας αισθάνθηκα την πληρότητα της 
οικογένειας και τη χαρά του έγγαµου βίου…Στην πορεία του χρόνου, ο έρωτας 
εµαράνθη, ο γάµος εµφάνισε κάµψη και κόπωση και η διαφορά των χαρακτήρων 
βύθιζε το σκάφος στο τέλµα. Τα ρήγµατα συνεχώς διευρύνονταν και η διαπίστωση του 
αταίριαστου εψηλαφείτο…Σε αυτό το θλιβερό βήµα της συζυγικής πορείας, γίνεται η 
συνάντησή της µε τον πολιτικό της προϊστάµενο. Από κείνη την ώρα, η γυναίκα µου 
είναι ζωντανή, γεµάτη πάθος, σφρίγος, δυναµισµό και λάµψη για τον εραστή της και 
νεκρή για το σπίτι της. Ζει σε άλλο κόσµο, αλλού αναπνέει , ζει και βιώνει και αλλού 
άθελά της, από το κοινωνικό χρέος και καθήκον του γάµου, σέρνεται στη νεκρή 
συζυγική σχέση. ∆εν ήθελα να πιστεύω ότι η γυναίκα µου είναι ερωτευµένη µε άλλον 
άντρα µεγαλύτερης ηλικίας και µάλιστα προϊστάµενό της». 
Στους καλεσµένους του δελτίου προστίθεται ο κ. Καζάκος, πρώην σύµβουλος του Γ. 
Βαρθολοµαίου. Κατά τη συζήτηση που πραγµατοποιείται µέσω τηλεοπτικών 
παραθύρων, ο κ. Ευαγγελάτος επανέρχεται στους ισχυρισµούς τους κατηγορουµένου, 
όπως διατυπώνονται στο υπόµνηµά του: «Θα πρέπει να πιεστεί η γυναίκα µου και να 
ανακαλέσει στη µνήµη της ότι ενώ εγώ ήµουν εκεί σε µια αγωνιώδη προσπάθεια 
σωτηρίας, της ζήτησα και έφερε πετσέτα για να βοηθήσω τον τραυµατία (Νέο super στο 
κάτω µέρος της οθόνης: «Η ΑΠΟΛΟΓΙΑ ΤΟΥ ∆ΡΑΣΤΗ»)…Ο Βαρθολοµαίος δεν την 
επεσκέφθη ούτε για τη διαµόρφωση της πολιτικής του ΙΚΑ ούτε για φιλοσοφικές 
αναζητήσεις ούτε για οποιονδήποτε άλλο λόγο εκτός της κατανοητής ζωώδους 
ανάγκης ηδονιστικής συνεύρεσης.». «Λόγια σκληρά που τα λέει κάποιος για τη 
γυναίκα του» επισηµαίνει ο παρουσιαστής που συνεχίζει µε το υπόµνηµα λέγοντας: 
«και λέει µάλιστα…κάποια λεπτοµέρεια που δε θα ήθελα να τη διαβάσουµε εδώ, για 
κάποια ρούχα». 
∆υο λεπτά αργότερα, ο παρουσιαστής του δελτίου επαναφέρει το θέµα των χαπιών 
ρωτώντας τον καλεσµένο ιατροδικαστή: «Αυτά τα διεγερτικά χάπια πόσο µπορούν 
να αλλάξουν  τη δικαστική έκβαση της υπόθεσης;» ενώ παράλληλα προβάλλεται επί 
της οθόνης, για δύο ολόκληρα λεπτά σχετικό super: «ΕΙΧΕ ΠΑΡΕΙ ΒΙΑΓΚΡΑ Ο Γ. 
ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΣ;». Ο ιατροδικαστής, κ. Τσούγκας απαντά: «∆εν µπορώ νοµικά να 
απαντήσω, ιατροδικαστικά µόνο. ∆ε θέλω να θέσω προδεδικασµένα. Είµαστε σε µια 
προανακριτική κατάσταση τώρα και δε θέλω να επηρεάσουµε τώρα και την 
προανάκριση…αλλά θα συνεκτιµηθεί οποιαδήποτε ύπαρξη ουσίας είτε είναι Viagra είτε 
είναι άλλη ουσία γιατί γνωρίζουµε ότι το Viagra δίδεται µόνο κατόπιν ιατρικής 
συνταγής…». Σε αυτό το σηµείο παρεµβαίνει ο δηµοσιογράφος του σταθµού Στρατής 
Λιαρέλλης και απευθυνόµενος στον ιατροδικαστή αναφέρει πως «όποιος πάει στο 
περίπτερο το παίρνει –εννοεί το Viagra». Ο Ευαγγελάτος, υποµειδιώντας, φαίνεται να 
συµµερίζεται απόλυτα την παρατήρηση του συναδέλφου του και συµπληρώνει: «Αυτό 
θέλω να πω…ένας άνθρωπος που έχει µια κοινωνική παρουσία τέλος πάντων, εάν θα 
χρειαστεί ένα τέτοιο χάπι, ε, προφανώς δε θα πάει στο γιατρό του να του πει ‘να µου το 
γράψεις’. Θα πάει σε ένα φαρµακείο και θα το αγοράσει µε την πιο κοινή διαδικασία, 
αυτονόητο δεν είναι αυτό;». Το λόγο παίρνει ξανά ο Στ. Λιαρέλλης που ρωτά τον 
ιατροδικαστή: «Μια που το επικαλείται ο κατηγορούµενος…µπορεί να πάει στο 
δικαστήριο και να πει ‘εγώ τον χτύπησα µε 3 γροθιές, το παραδέχοµαι. Αν δεν είχε πιει 
τα Viagra θα πέθαινε;’». «Αυτό θα το αποδείξει η ιατροδικαστική έρευνα» απαντά ο 
ιατροδικαστής. 

 5



Στη συνέχεια βγαίνει σε ‘παράθυρο’ ο πρώην διοικητής του Ι.Κ.Α., κ. Σολωµός και 
προβάλλεται ρεπορτάζ για το ρόλο της «µοιραίας γυναίκας» στην υπηρεσία της 
(Τίτλος βίντεο: «Ντοκουµέντα-Φωτιά για τη ‘µοιραία γυναίκα’»). Με αφορµή το εν 
λόγω ρεπορτάζ, ξεκινά µια ολόκληρη συζήτηση µέσω παραθύρων, που αποτυπώνεται 
στα super που εναλλάσσονται επί της οθόνης: «Ευνοηµένη από τρεις διοικήσεις η 
µοιραία γυναίκα», «Επηρέαζε τους διαγωνισµούς», «∆έχεται η 47χρονη να ανοίξουν 
οι λογαριασµοί της», «Φωτογραφική διάταξη για την ‘προαγωγή’ της µοιραίας 
γυναίκας».  
 
∆.  Κατά την 15 Φεβρουαρίου 2007, στο κεντρικό δελτίο του σταθµού µεταδόθηκαν 
τα εξής:  Λίγο µετά την εισαγωγή της υπόθεσης δολοφονίας του Γ. Βαρθολοµαίου επί 
του θέµατος από το Ν. Ευαγγελάτο, προβάλλεται βίντεο µε τίτλο: «ΣΤΟΝ 
ΚΟΡΥ∆ΑΛΛΟ Ο ∆ΡΑΣΤΗΣ – ΠΡΟΦΥΛΑΚΙΣΤΗΚΕ ΓΙΑ ΤΟ ΦΟΝΟ ΤΟΥ Γ. 
ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΥ». Μεταδίδονται µαγνητοσκοπηµένα πλάνα από την προσαγωγή 
του κατηγορουµένου στον Κορυδαλλό, χωρίς όµως να αποκαλύπτεται το πρόσωπό 
του λόγω σκόπιµης τεχνικής επεξεργασίας της εικόνας από τον τηλεοπτικό σταθµό. 
Μεταξύ άλλων, στην εκφώνηση του ρεπορτάζ ακούγονται τα εξής: «Ο δικηγόρος του 
όµως επιµένει στη µετατροπή της κατηγορίας, ορίζει πραγµατογνώµονα που µιλά για 
πιθανή άλλη αιτία θανάτου –καρδιά ή διαστολή των αγγείων από διεγερτική χηµική 
ουσία πριν το ερωτικό ραντεβού». Στη συνέχεια διαβάζεται και εµφανίζεται γραπτώς 
επί της οθόνης αυτούσιο απόσπασµα από την κατάθεση του κατηγορουµένου στην 
ανακρίτρια: «Προσπάθησε να µε προσπεράσει στη σκάλα απαξιωτικά. Μου είπε ‘κάνε 
πέρα, δε σε ξέρω’ και κατέβηκε δυο σκαλιά. Θόλωσα. Άρχισα να τον χτυπώ µε τα χέρια 
µου στο πρόσωπο. Έπεσε κάτω και µόλις άνοιξα τα µάτια , τον είδα να µελανιάζει. 
Αυτό µε σκότωσε». Η δηµοσιογράφος Έρρικα Βαλλιάνου, που επιµελήθηκε το βίντεο, 
µε θεατρικό ύφος και δραµατικό τόνο στη φωνή της, αναφέρει: «Οι φωτογραφίες 
(εννοεί τις φωτογραφίες του νεκρού) στοίχειωναν το µυαλό του» και εν συνεχεία 
παρατίθεται σχετικό απόσπασµα του διαλόγου του κατηγορουµένου µε την 
ανακρίτρια. Πρόκειται για δραµατοποιηµένη εκφώνηση του διαλόγου από 
δηµοσιογράφους του ΑΝΤ1 και γραπτή µεταφορά του στην οθόνη:  
«Ανακρίτρια:  Σας παρακαλώ, κοιτάξτε τις φωτογραφίες 
Κατηγορούµενος: ∆εν µπορώ. 
Ανακρίτρια: Σας παρακαλώ, πρέπει. Πείτε µου σε ποιο ακριβώς σηµείο της 

σκάλας περιµένατε τον Γιάννη Βαρθολοµαίο. 
Κατηγορούµενος: Σας παρακαλώ, µου είναι αδύνατον να κοιτάξω.  
Ανακρίτρια: Σας παρακαλώ, είναι αναγκαίο. Πρέπει να δείτε και να µου 

πείτε που τον χτυπήσατε και που ακριβώς έπεσε… 
Κατηγορούµενος: Σας παρακαλώ…Πρέπει να διακόψουµε…». 
Η δηµοσιογράφος επισηµαίνει ότι ο κατηγορούµενος πουθενά στην προανάκριση δεν 
έχει κατηγορήσει τη σύζυγό του και µεταφέρεται στην οθόνη δραµατοποιηµένο 
απόσπασµα συνοµιλίας της µε τον κατηγορούµενο: 
«Βαλλιάνου: Πήγατε να πείτε στο Βαρθολοµαίο να τελειώνετε πολιτισµένα. 

Αυτό δεν είχατε κάνει και µε τη σύζυγό σας; 
Κατηγορούµενος: … 
Βαλλιάνου: Κάνετε θυσία για να έχουν τα παιδιά σας έστω τον ένα γονιό; 
Κατηγορούµενος: Σας παρακαλώ κύριε Αποστολόπουλε, απαντήστε εσείς, εµένα 

µου είναι αδύνατο…Αυτή τη στιγµή θέλω να µείνω µόνος». 
Στη συνέχεια µεταδίδεται, όπως και προηγουµένως, απόσπασµα της προανάκρισης : 
 «Κατηγορούµενος: Όλα έγιναν σε 30 δευτερόλεπτα. Βγήκε ο Βαρθολοµαίος από 

το διαµέρισµα. Πήγα να του µιλήσω. Με έσπρωξε…Με 
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κοίταξε υπεροπτικά…Αν δε µε είχε κοιτάξει έτσι, δε θα άρχιζα 
τις γροθιές. Έφταιγε η κακιά ώρα. 

Ανακρίτρια: Είχατε πει στη σύζυγό σας ότι γνωρίζατε για αυτή τη σχέση; 
Κατηγορούµενος: Βεβαίως και το συζητήσαµε ήρεµα και πολιτισµένα αρκετές 

φορές για να µην αντιληφθούν τίποτε τα παιδιά µας. Είχα την 
ελπίδα, λόγω της κοινωνικής θέσης του εραστή της µητέρας 
των παιδιών µου, ότι θα φτάναµε µε πολιτισµένο διάλογο σε 
µια λύση…Η σύζυγός µου ίσως δε θυµάται καλά και λόγω της 
ταραχής της στην κατάθεσή της στην αστυνοµία, ότι µε είδε 
που προσπαθούσα αγωνιωδώς να σώσω τον Βαρθολοµαίο όταν 
τον είδα πεσµένο κάτω και ότι εγώ της ζήτησα και έφερε 
πετσέτα. Πιθανόν εκείνη να άργησε να βγει από το διαµέρισµα 
γιατί ήταν ακόµα γυµνή  λόγω του ερωτικού ραντεβού… 

Ανακρίτρια:  Θέλω να µου διευκρινίσετε κάτι που είπε η σύζυγός σας στην 
αστυνοµία. Αφού καλέσατε όπως είπατε το ΕΚΑΒ και 
ανεβήκατε ξανά επάνω προσπαθώντας από κοινού να 
συνεφέρετε το Βαρθολοµαίο, εκείνη σας είπε ‘εξαφανίσου’. 
Πώς το ερµηνεύετε; Ήθελε να φύγετε για να γλιτώσετε από τις 
συνέπειες; ∆εν ήθελε να σας βλέπει µετά απ’ αυτό που κάνατε; 

Κατηγορούµενος: Όχι, µου το είπε µε την έννοια να βεβαιωθώ για το ΕΚΑΒ. Είχε 
αγωνία». 

Μετά από αυτό το βίντεο προβάλλεται άλλο ρεπορτάζ µε super «ΞΕ∆ΙΠΛΩΝΕΙ ΤΗ 
ΖΩΗ ΤΟΥ» και την εξής εκφώνηση: « Ο κατηγορούµενος για το φόνο του Γ. 
Βαρθολοµαίου µε λογοτεχνικό ύφος και ποιητική διάθεση αναλύει το γάµο του, 
ξεδιπλώνει κάθε πτυχή της ζωής του και παραδέχεται πως οργίστηκε και θύµωσε όταν 
έµαθε πως η γυναίκα του είχε εραστή τον ηλικιωµένο πολιτικό της προϊστάµενο». Σε 
αυτό το σηµείο ξεκινά η ανάγνωση αποσπάσµατος από την κατάθεση του 
κατηγορουµένου, που µεταφέρεται και γραπτώς επί της οθόνης: «Ο έρωτας εµαράνθη, 
ο γάµος εµφάνισε κάµψη και η διαφορά των χαρακτήρων βύθιζε το σκάφος στο 
τέλµα…Από την ώρα που τον γνώρισε, ήταν γεµάτη πάθος, σφρίγος, δυναµισµό και 
λάµψη για τον εραστή της και νεκρή για το σπίτι της. Αλλού ανέπνεε αλλά σερνόταν στη 
νεκρή συζυγική σχέση...Επαναστατούσε η κοινωνική µου συνείδηση στην ιδέα ότι ένας 
γηραιός κύριος, φορέας πολιτικής δύναµης και εξουσίας, εκµεταλλευόµενος την 
εξουσιαστική του σχέση µε µια επιρρεπή στις φιλοδοξίες της, αλαζόνος δυνάµεως 
γυναίκα, την κατέστησε ερωµένη, αντικείµενο ηδονοθηρίας. Και όµως ο έρωτας 
προϋποθέτει τον θαυµασµό και ένας ηλικιωµένος άνδρας µπορεί να είναι 
αξιοθαύµαστος σε βαθµό αφροδισιακό…Έκανα προσπάθειες αγωνιώδεις να µου 
ανοίξει την πόρτα ενώ ο Βαρθολοµαίος έκειτο κάτω και εκείνη, από το φόβο της 
γυµνότητας προφανώς, δεν πήγε». 
Το βίντεο ολοκληρώνεται και αρχίζει η συζήτηση στα ‘παράθυρα’. Εισαγωγικά , ο Ν. 
Ευαγγελάτος σηµειώνει το ενδεχόµενο, σύµφωνα µε τις πληροφορίες του 
συναδέλφου του, Αντώνη ∆ελατόλλα, «ο θάνατος του Γ. Βαρθολοµαίου να έχει 
προέλθει από ανακοπή καρδιάς και όχι από την εγκεφαλική αιµορραγία» (Σούπερ: 
«ΑΠΟ ΑΝΑΚΟΠΗ ΚΑΡ∆ΙΑΣ Ο ΘΑΝΑΤΟΣ;). Στη συνέχεια, καθώς ο ψυχολόγος 
Μυλωνάκης κατόπιν αιτήµατος του παρουσιαστή προχωρά σε ψυχογράφηµα του 
κατηγορουµένου, αναφέρεται ονοµαστικά σε αυτόν (Βρακατσέλλης) –γεγονός που 
αναγκάζει τον Ν. Ευαγγελάτο να του ζητήσει: «Θα ήθελα να αποφύγετε να 
χρησιµοποιείτε το όνοµα του κατηγορουµένου για έναν απλό λόγο. Βιώνουµε έναν 
παραλογισµό σε αυτή τη χώρα και το έχουµε πει πάρα πολλές φορές και δε θα 
σταµατήσω να το λέω –είναι καθ’ οµολογίαν του υπεύθυνος για ό,τι έγινε, το βαθµό της 
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ευθύνης του θα τον κρίνουν τα δικαστήρια. Μπορεί σε αυτό τον τόπο όλες οι 
εφηµερίδες, και άριστα το κάνουν, να γράφουν το όνοµά του, να αναφέρονται σε αυτόν, 
να δηµοσιεύονται φωτογραφίες του, τα ραδιοτηλεοπτικά µέσα απαγορεύονται να το 
κάνουν. Άρα, σας παρακαλώ πολύ λοιπόν, επειδή πρέπει να συµµορφωθούµε µε το 
νόµο, αποφύγετε την αναφορά για να συνεχίσουµε κατ’ εµέ τον παραλογισµό ο οποίος 
βασιλεύει». 
Το ψυχογράφηµα του κατηγορουµένου συνεχίζεται από τον κ. Μυλωνάκη που 
επισηµαίνει πως «ο κατηγορούµενος αναµετριέται στα προσόντα του µε το 
Βαρθολοµαίο…τον ενοχλεί η διαφορά ηλικίας και η ιδιότητά του ως πολιτικός 
προϊστάµενος» (Συνοδευτικό Super: «ΑΝΤΙΠΑΡΑΘΕΤΕΙ ΤΑ ΠΡΟΣΟΝΤΑ ΤΟΥ Ο 
∆ΡΑΣΤΗΣ ΜΕ ΤΟΥ Γ. ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΥ»). Ο Ν. Ευαγγελάτος µεταφέροντας και 
πάλι απόσπασµα του υποµνήµατος του κατηγορουµένου: «Λέει 2 φορές αυτό, ότι η 
γυναίκα µου ήταν στο διαµέρισµα γυµνή µε το γηραιό άνδρα» αναρωτιέται: 
«Μήπως δεν ήθελε να τη δει σε αυτή την κατάσταση;». 
Ακολούθως προβάλλεται ρεπορτάζ «µε τα καινούργια αστυνοµικά στοιχεία που θα 
τροφοδοτήσουν τη συζήτηση». Στο βίντεο µε εισαγωγικό τίτλο «∆ΙΕΓΕΡΤΙΚΗ 
∆ΥΣΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ;» και super «ΠΗΡΕ ∆ΙΕΓΕΡΤΙΚΑ ΧΑΠΙΑ Ο Γ. 
ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΣ;» φιλοξενούνται δηλώσεις του ιατροδικαστή Φίλιππου 
Κουτσάφτη καθώς και διευκρινίσεις από γιατρό καρδιολόγο στο ρεπόρτερ του ANT1 
σχετικά µε τα διεγερτικά χάπια: «Το βιάγκρα από µόνο του δεν µπορεί να επιφέρει 
το θάνατο ή αυτό που λέγεται καρδιακό ‘αρέστ’.  Μπορεί όµως να επιφέρει 
καρδιακή δυσλειτουργία στην περίπτωση της ερωτικής επαφής». Η εκφώνηση του 
εν λόγω ρεπορτάζ επικεντρώνεται και αυτή στο ενδεχόµενο λήψης διεγερτικών 
χαπιών από τον τέως διοικητή του ΙΚΑ: «Στο µεταξύ αίσθηση εξακολουθεί να 
προκαλεί η πιθανότητα χρήσης από το Γ. Βαρθολοµαίο και διεγερτικών ουσιών 
που ενδέχεται να επιβάρυναν την καρδιακή λειτουργία του…Οι αστυνοµικοί της 
Ασφάλειας διαβεβαιώνουνε ότι δεν εντόπισαν ουσίες και σκευάσµατα µε την 
υποσηµείωση πως δεν υπήρχε λόγος να ερευνήσουν το αυτοκίνητο του διοικητή του 
ΙΚΑ…». 
Μετά την προβολή του ρεπορτάζ, ξαναρχίζει η συζήτηση µεταξύ των καλεσµένων, 
ανάµεσα στους οποίους έχει προστεθεί και ο ιατροδικαστής Τσούγκας. Παρενθετικά 
σηµειώνεται πως στην αρχή της συζήτησης το super στο κάτω µέρος της οθόνης 
παραµένει ως «Είχε πάρει διεγερτικά χάπια;» (39΄:58΄΄) ενώ στη συνέχεια ανάλογα 
µε το θέµα, αλλάζει ως εξής: «ΑΝΤΙΦΑΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΗΛΙ∆Α ΑΙΜΑΤΟΣ ΤΟΥ 
∆ΡΑΣΤΗ», «ΜΙΑ ΣΤΑΓΟΝΑ ΑΙΜΑΤΟΣ ΑΠΌ ΤΗ ΡΙΝΟΡΡΑΓΙΑ;», «Η ΚΑΡ∆ΙΑ 
ΠΡΟ∆ΩΣΕ ΤΟΝ Γ. ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟ;», «ΘΑ ΑΛΛΑΞΕΙ ΤΟ ΚΑΤΗΓΟΡΗΤΗΡΙΟ 
ΓΙΑ ΤΟΝ ∆ΡΑΣΤΗ;», «ΑΛΛΑΖΕΙ ΣΤΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΥΣ ΤΗΣ Η 
47ΧΡΟΝΗ», «ΝΑ ΑΡΧΙΣΕΙ ΤΩΡΑ ΕΛΕΓΧΟΣ ΣΤΟ ΙΚΑ». Στα πλαίσια της 
συζήτησης, ο δικηγόρος ∆ηµητρακόπουλος ρωτά τον Ν. Ευαγγελάτο (41΄:12΄΄) αν 
έχει αποδειχθεί ο ισχυρισµός του δηµοσιογράφου για το ότι η κηλίδα αίµατος που 
βρέθηκε, ανήκει στον κατηγορούµενο γιατί άκουσε «τον κ. Αποστολόπουλο, συνήγορο 
του κατηγορουµένου, να λέει ότι τέτοιο έγγραφο δεν υπάρχει». Ο Ν. Ευαγγελάτος 
απαντά πως «είναι αστυνοµικές πηγές οι οποίες είναι σε όλα τα µέσα, είναι σε όλες 
τις εφηµερίδες σήµερα». 
 
Ε.  Κατά την 16 Φεβρουαρίου 2007, στο κεντρικό δελτίο του σταθµού µεταδόθηκαν 
τα εξής:   Το εν λόγω κεντρικό δελτίο ειδήσεων ξεκινά µε πρώτο θέµα την υπόθεση 
Βαρθολοµαίου. ∆ίπλα στον Ν. Ευαγγελάτο υπάρχει videowall µε φωτογραφία του 
τέως διοικητή του ΙΚΑ και λεζάντα: «ΈΜΦΡΑΓΜΑ ‘ΣΚΟΤΩΣΕ’ ΤΟΝ Γ. 
ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟ». Ο παρουσιαστής εκφωνεί: «Ολική αντροπή στο θρίλερ του Γ. 
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Βαρθολοµαίου που κλείνει µια εβδοµάδα έφερε σήµερα η ιστολογική εξέταση που 
επιβεβαιώνει πλήρως τις αποκαλύψεις του ΑΝΤ1 πριν από δύο ηµέρες. Το πόρισµα λέει 
ότι ο διοικητής του ΙΚΑ προδόθηκε τελικά απ’ την καρδιά του παρότι δεν ήξερε ότι είχε 
κάποιο σοβαρό πρόβληµα στην καρδιά ακριβώς. Αν δεν είχε αυτό το πρόβληµα της 
καρδιάς, σήµερα θα ήταν ζωντανός και καλά αφού τα χτυπήµατα που δέχτηκε δεν ήταν 
θανατηφόρα».  Προβάλλεται βίντεο µε εισαγωγικό τίτλο «ΑΝ ∆ΕΝ ΕΙΧΕ ΚΑΡ∆ΙΑ, 
ΘΑ ΠΗΓΑΙΝΕ ΣΠΙΤΙ ΤΟΥ» και super που εµφανίζονται διαδοχικά επί της οθόνης: 
«ΗΤΑΝ ΚΑΡ∆ΙΟΠΑΘΗΣ Ο Γ. ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΣ», «Η ΚΑΡ∆ΙΑ ΚΑΙ Η 
∆ΙΕΓΕΡΤΙΚΗ ΟΥΣΙΑ», «ΥΠΟΝΟΙΕΣ ΓΙΑ ∆ΙΕΓΕΡΤΙΚΗ ΟΥΣΙΑ», 
«ΑΝΑΜΕΝΕΤΑΙ ΤΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ ΤΗΣ ΤΟΞΙΚΟΛΟΓΙΚΗΣ». 
Η δηµοσιογράφος Έρρικα Βαλλιάνου, που επιµελήθηκε το ρεπορτάζ εκφωνεί: «Πόσο 
άντεξε η καρδιά του Γ. Βαρθολοµαίου; Αν ήταν µόνο τα χτυπήµατα του δράστη, σήµερα 
ίσως να ήταν σπίτι του. Κυνική αλλά αυτή είναι η διαπίστωση από την ιστολογική 
εξέταση που ανατρέπει την πρώτη εκτίµηση για την αιτία θανάτου από το Φίλιππο 
Κουτσάφτη, την ίδια στιγµή που προφυλακίζεται ο κατηγορούµενος για ανθρωποκτονία 
από πρόθεση…Κοντά στους ισχυρισµούς της υπεράσπισης που διατείνεται από την αρχή 
ότι πρόκειται για ατύχηµα, η ιστολογική εξέταση. Ο συνήγορος είχε επιµείνει στο 
απολογητικό υπόµνηµα για πιθανές αιτίες θανάτου καρδιά ή επενέργεια χηµικής 
διεγερτικής ουσίας πριν το ερωτικό ραντεβού». Στο κάτω µέρος της οθόνης, υπό τον 
τίτλο «ΤΙ ∆ΕΙΧΝΕΙ Η ΙΣΤΟΛΟΓΙΚΗ ΕΞΕΤΑΣΗ» αναγράφονται τα αποτελέσµατα 
της ιστολογικής εξέτασης που εκφωνούνται επίσης από τη ρεπόρτερ: «∆ιαπιστώθηκε 
χρόνια βαριά στένωση στεφανιαίων αρτηριών. Σε συνδυασµό µε τις κακώσεις και 
κάποια ουσία που ίσως ανακαλυφθεί από την τοξικολογική εξέταση, θα 
συνεκτιµηθούν». Μετά από πλάνα µε δηλώσεις του ιατροδικαστή Ηλία Μπογιόκα, το 
ρεπορτάζ συνεχίζεται µε τη δηµοσιογράφο να εκφωνεί µε ποµπώδες ύφος: «Με 
ταχύτητα αστραπής φτάνει η είδηση στον Κορυδαλλό και ο κατηγορούµενος µε γραπτή 
δήλωση µέσω του συνηγόρου του, µιλά για γροθιές που µπορούν να επιφέρουν το 
θάνατο όταν όµως ο προσβαλλόµενος έχει τις αιτίες του». Προβάλλεται γραπτό και 
ηχητικό σχετικό απόσπασµα από τη δήλωση του κατηγορουµένου: «Οι µπουνιές δεν 
σκοτώνουν σε µια συµπλοκή, φέρνουν όµως το θάνατο όταν ο αποδέκτης έχει τις 
προϋποθέσεις και κυοφορεί το θάνατο από άλλη βιολογική αιτία: Θλίβοµαι, οικτίρω 
τον εαυτό µου και θα ζήσω την υπόλοιπη ζωή µου µε τύψεις γιατί δεν µπόρεσα την 
κρίσιµη ώρα αντιπαρερχόµενος την πρόκληση». Η ρεπόρτερ συνεχίζει λέγοντας: 
«Φαίνεται όµως ότι θα έχουµε ένα ιατροδικαστικό θρίλερ αφού άλλοι ιατροδικαστές 
υποστηρίζουν ότι γενεσιουργός αιτία της ανακοπής ήταν τα χτυπήµατα του 
κατηγορουµένου». Μεταδίδονται δηλώσεις του ιατροδικαστή Ιωάννη Στειακάκη και 
ενός καρδιολόγου που διατείνονται τα παραπάνω και το βίντεο ολοκληρώνεται µε τη 
ρεπόρτερ να καταλήγει πως «όλα αυτά φυσικά θα τα δούµε όταν ο Προϊστάµενος της 
Ιατροδικαστικής Υπηρεσίας µαζί και µε την τοξικολογική εξέταση υπό µάλης περάσει το 
κατώφλι της Ανακρίτριας». 
Ακολουθεί συζήτηση µέσω ‘παραθύρων’ για τη διάσταση µεταξύ των αρχικών και 
των πιο πρόσφατων ιατροδικαστικών πορισµάτων αλλά το συνοδευτικό super στο 
κάτω µέρος της οθόνης είναι κατηγορηµατικό: «ΡΑΓ∆ΑΙΕΣ ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ ΣΤΗΝ 
ΥΠΟΘΕΣΗ ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΥ – ΠΕΘΑΝΕ ΑΠΟ ΑΝΑΚΟΠΗ ΚΑΡ∆ΙΑΣ Ο 
∆ΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ ΙΚΑ».  Στη συνέχεια  προβάλλεται γραφικό αναπαράστασης της 
συµπλοκής του κατηγορουµένου µε το Γ. Βαρθολοµαίο, βάσει των τελευταίων 
εξελίξεων και διατυπώνονται µε super τα ερωτήµατα «ΈΠΑΘΕ ΕΜΦΡΑΓΜΑ ΜΕ 
ΤΗΝ ΠΡΩΤΗ ΓΡΟΘΙΑ;» και «ΑΛΛΑΖΕΙ ΤΟ ΚΑΤΗΓΟΡΗΤΗΡΙΟ ΓΙΑ ΤΟΝ 
59ΧΡΟΝΟ ∆ΡΑΣΤΗ;». Σε τηλεφωνική επικοινωνία, ο δικηγόρος Β. Ταουξής µιλά 
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για «ανατροπή του νοµικού status από ‘ανθρωποκτονία από πρόθεση’ σε ‘θανατηφόρα 
σωµατική βλάβη’.  
Λίγο αργότερα µεταδίδεται βίντεο για το ενδεχόµενο αλλαγής του κατηγορητηρίου 
(Super: «ΑΛΛΑΖΕΙ ΤΟ ΚΑΤΗΓΟΡΗΤΗΡΙΟ;», «ΜΟΛΙΣ ΠΡΟΦΥΛΑΚΙΣΤΗΚΕ, 
ΕΜΑΘΕ ΤΑ ‘ΜΑΝΤΑΤΑ’ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΡ∆ΙΑ ΤΟΥ Γ. ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟΥ», 
«ΕΚΤΙΜΑΤΑΙ ΟΤΙ ΕΙΝΑΙ ΖΗΤΗΜΑ ΧΡΟΝΟΥ Η ΑΠΟΦΥΛΑΚΙΣΗ ΤΟΥ»). Στο 
ίδιο ρεπορτάζ φιλοξενούνται και αντίθετες απόψεις, όπως αυτή του Αλ. Κούγια που 
υποστηρίζει πως «δεν αλλάζει τίποτε» καθώς και δηλώσεις υποστήριξης από 
συναδέλφους και συγχωριανούς του κατηγορουµένου. Το ρεπορτάζ κλείνει µε την 
αποφώνηση: «Οι αξιωµατικοί της Ασφάλειας σηµειώνουν ότι η καρδιά του δε θα 
πρόδιδε το Γ. Βαρθολοµαίο αν δεν βρισκόταν µπροστά του ο απατηµένος σύζυγος και 
φυσικά αν δεν είχε πέσει θύµα βιαιοπραγίας». 
«Αυτά είναι νοµικά θέµατα» υπογραµµίζει ο Ν. Ευαγγελάτος που καλεί τον κ. Αλέξη 
Κούγια που είναι στην τηλεφωνική γραµµή, να τα σχολιάσει. 
Στη συνέχεια προβάλλεται βίντεο µε απόσπασµα της συνέντευξης που φέρεται να 
παραχώρησε στην εφηµερίδα ‘ΚΑΡΦΙ’ η 47χρονη γυναίκα. Το συγκεκριµένο 
απόσπασµα εκφωνείται από δηµοσιογράφο του σταθµού αλλά είναι γραµµένο επίσης 
σε κάρτες επί της οθόνης.  
Ακολουθεί συζήτηση στο studio µέσω παραθύρων, στην αρχή της οποίας το 
συνοδευτικό super είναι «ΕΙΜΑΙ ΑΚΟΜΑ ΕΡΩΤΕΥΜΕΝΗ ΜΕ ΤΟΝ Γ. 
ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟ» -δήλωση που φέρεται να έκανε η 47χρονη γυναίκα στη 
συνέντευξη που παραχώρησε στο ‘ΚΑΡΦΙ’. Στη συνέχεια της συζήτησης, ο Στρατής 
Λιαρέλλης απευθυνόµενος στο γιατρό  ∆. Κρεµαστινό επανέρχεται στο θέµα των 
διεγερτικών χαπιών: «Επειδή όµως είναι ένα θέµα που έχει τεθεί, που ενδιαφέρει, αυτό 
που ουσιαστικά τίθεται ως ζήτηµα είναι κατά πόσο η χρήση ενδεχοµένως 
διεγερτικών φαρµάκων –ελέχθη για το Viagra- µπορεί µε ένα χτύπηµα να 
επιταχύνει διεργασίες στην καρδιά ή και προβλήµατα ή και το θάνατο;» 
(Συνοδευτικό super: «ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΤΟΥ ΠΡΟΚΑΛΕΣΕ ΚΑΡ∆ΙΑΚΗ 
ΑΝΑΚΟΠΗ ΤΟ ΣΤΡΕΣ;»). Ο κ. Κρεµαστινός απαντά : «Όπως γνωρίζετε, το 
Viagra είναι θεραπευτικό φάρµακο που χορηγείται στην πνευµονική υπέρταση. Επίσης, 
στην ίδια κατηγορία είναι όλα τα αγγειοδιασταλτικά, τα οποία βεβαίως έχουν και 
παρενέργειες. Όταν τα φάρµακα αυτά είναι σε δοσολογία προκαθορισµένη και σωστή, 
τότε οι παρενέργειες είναι ελάχιστες ή και µηδενικές. ∆εν υπάρχει καµιά αµφιβολία ότι 
όταν κανένας βρίσκεται υπό την επήρεια οποιωνδήποτε φαρµάκων δεν είναι το ίδιο µε 
εκείνον που δεν παίρνει κανένα. Όµως και χωρίς φάρµακο µπορεί κανένας να έχει 
τέτοια επεισόδια…». Κλείνοντας ο καθηγητής την τοποθέτησή του, ζητά από τον Ν. 
Ευαγγελάτο να αποδεσµευτεί από το ‘παράθυρο’ καθώς «δε θα ήθελε να εµπλακεί 
περισσότερο στη συζήτηση». Είχε τονίσει και στην αρχή «ότι προτίθεται να µιλήσει 
καθαρά επιστηµονικά από σεβασµό στη µνήµη του νεκρού και στους οικείους του…». 
Παρενθετικά αναφέρεται ότι κάποια στιγµή, κατά την απάντηση του καθηγητή 
Κρεµαστινού στο Στρατή Λιαρέλλη, στο κάτω µέρος της οθόνης  εµφανίζεται το εξής 
super: «ΥΠΟΝΟΙΕΣ ΟΤΙ ΠΗΡΕ ΚΑΠΟΙΑ ΟΥΣΙΑ Ο ∆ΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ ΙΚΑ» 
ενώ λίγο αργότερα (23:00) λίγο πριν από το τέλος της συζήτησης του Ν. 
Ευαγγελάτου µε τους καλεσµένους του, το super αλλάζει σε «ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΤΟΝ 
ΕΠΙΒΑΡΥΝΕ Η ΛΗΨΗ ∆ΙΕΓΕΡΤΙΚΟΥ ΧΑΠΙΟΥ».  
. 
ΣΤ.  Κατά την 17 Φεβρουαρίου 2007, στο κεντρικό δελτίο του σταθµού µεταδόθηκαν 
τα εξής: Το κεντρικό δελτίο ειδήσεων,  µεταδόθηκε το Σάββατο µε παρουσιάστρια τη 
Φαίη Μαυραγάνη, είχε και πάλι ως πρώτο θέµα την υπόθεση Γ. Βαρθολοµαίου. Σε 
γιγαντοοθόνη που βρίσκεται δίπλα στη δηµοσιογράφο, προβάλλονται ολόσωµες 
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φωτογραφίες, προφίλ και ανφάς, της 47χρονης γυναίκας, χωρίς καµία κάλυψη και 
τεχνική επεξεργασία, όπως αυτές δηµοσιεύθηκαν σε αθηναϊκές εφηµερίδες. Η 
λεζάντα που συνοδεύει τις φωτογραφίες  («ΛΥΝΕΙ ΤΗ ΣΙΩΠΗ ΤΗΣ Η ΜΟΙΡΑΙΑ 
ΓΥΝΑΙΚΑ») προϊδεάζει τους τηλεθεατές για το ρεπορτάζ που προλογίζει η 
παρουσιάστρια ως εξής: «Η µοιραία γυναίκα στην υπόθεση Βαρθολοµαίου σπάει 
πρώτη φορά τη σιωπή της και µιλά µέσω του δικηγόρου της για το σύζυγό της και για τη 
σχέση της µε τον πρώην διοικητή του ΙΚΑ. Επίσης περιγράφει το περιστατικό στου 
Ζωγράφου που οδήγησε το Βαρθολοµαίο στο θάνατο και το σύζυγό της στη φυλακή». 
Προβάλλεται βίντεο (00:34΄΄) µε τίτλους όπως: «ΜΕ ΕΧΟΥΝ ΣΤΗΣΕΙ ΣΤΟΝ ΤΟΙΧΟ 
ΧΩΡΙΣ ΛΟΓΟ», «∆ΕΝ ΖΗΤΗΣΑ ∆ΙΑΖΥΓΙΟ ΓΙΑ ΤΑ ΠΑΙ∆ΙΑ», «ΕΧΩ ΑΡΙΣΤΕΣ 
ΣΧΕΣΕΙΣ ΜΕ ΤΙΣ ΚΟΡΕΣ ΜΟΥ», που αποδίδουν συνοπτικά το περιεχόµενό του. Η 
ρεπόρτερ εκφωνεί: «Λέει ότι ζει έναν Γολγοθά, ισχυρίζεται ότι έχει κοµµατιαστεί η 
ψυχή της αλλά κουβέντα για τον πατέρα των παιδιών της µε τον οποίο είναι παντρεµένη 
25 ολόκληρα χρόνια. Φωτογραφίες της δηµοσιεύονται στις εφηµερίδες ‘ΤΟ ΘΕΜΑ’ και 
‘ΤΟ ΑΡΘΡΟ’ (προβάλλονται συνεχώς, αυτούσιες χωρίς την παραµικρή τεχνική 
επεξεργασία)…Ο δικηγόρος της γυναίκας που από πολλούς χαρακτηρίστηκε ως πέτρα 
του σκανδάλου, µιλά για έναν πολύ ευαίσθητο άνθρωπο που παρέµεινε σε έναν γάµο 
µόνο και µόνο για τα παιδιά της, τα οποία είναι δίπλα της και τη στηρίζουν. 
Εξακολουθεί να νιώθει ότι την έχουν στήσει στον τοίχο και την έχουν κάνει κοµµάτια, 
όπως λέει, χωρίς λόγο. Η 47χρονη αρνείται κατηγορηµατικά την κατάθεση του συζύγου 
της ότι της χτύπησε όπως λέει την πόρτα και της ζήτησε πετσέτα για να σκουπίσει τον 
τραυµατία». Στο βίντεο φιλοξενούνται πλάνα συνοµιλίας on camera του δικηγόρου 
της γυναίκας, Χριστόφορου Βελλάκη µε τη ρεπόρτερ που µεταξύ άλλων τον ρωτά αν 
η πελάτισσά του άνοιξε τελικά την πόρτα του διαµερίσµατος για να προσφέρει 
βοήθεια στο Γ. Βαρθολοµαίο. Ο δικηγόρος απαντά: «∆εν προκύπτει από την κατάθεση 
της κυρίας ____ (λέει το όνοµά της αλλά δεν ακούγεται γιατί έχει καλυφθεί µε beep) 
όλο αυτό που αναφέρεται σε πετσέτες κλπ. Βεβαίως όλο αυτό που διάβασα ότι ‘ακόµα 
είµαι ερωτευµένη, αισθάνοµαι αγάπη κλπ., έρωτα’ για τον κ. Βαρθολοµαίο, όπως σας 
είπα δε δόθηκε καθόλου αυτή η συνέντευξη». Μερικά από τα super που συνοδεύουν τη 
συνέντευξη του δικηγόρου είναι τα: «ΠΟΤΕ ∆ΕΝ ΕΙΠΑ ΟΤΙ ΕΙΜΑΙ ΑΚΟΜΑ 
ΕΡΩΤΕΥΜΕΝΗ ΜΕ ΤΟΝ ΓΙΑΝΝΗ», «ΜΕ ΕΧΟΥΝ ΚΑΝΕΙ ΚΟΜΜΑΤΙΑ 
ΧΩΡΙΣ ΛΟΓΟ», «ΝΑ ΑΝΟΙΞΟΥΝ ΟΙ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΙ», «∆ΕΝ ΕΙΜΑΙ 
ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΗ».   
Κλείνοντας τη συνοµιλία της µε το δικηγόρο της 47χρονης, η ρεπόρτερ του ζητά να 
σκιαγραφήσει την προσωπικότητα της πελάτισσάς του και εκείνος δηλώνει πως 
πρόκειται για µια λεπτεπίλεπτη γυναίκα που τώρα έχει «έναν ψυχισµό πολύ 
άσχηµα…». Το ρεπορτάζ ολοκληρώνεται  µε τη δηµοσιογράφο να επισηµαίνει πως «η 
σύζυγος του κατηγορουµένου για το φόνο του Γ. Βαρθολοµαίου είναι από τους πρώτους 
µάρτυρες που θα καλέσει η ανακρίτρια προκειµένου να πει τι ακριβώς συνέβη το 
µοιραίο εκείνο βράδυ». Τονίζεται ότι σε όλη τη διάρκεια µετάδοσης του εν λόγω 
βίντεο προβάλλονται αδιάλειπτα φωτογραφίες της 47χρονης, ακριβώς όπως 
δηµοσιεύθηκαν στον ηµερήσιο τύπο. 
Με την επιστροφή στο studio αρχίζει η συζήτηση µέσω ‘παραθύρων’ ανάµεσα στην 
παρουσιάστρια του δελτίου και τους καλεσµένους της, το Ν. Ευαγγελάτο, το Στρατή 
Λιαρέλλη και το δικηγόρο της 47χρονης (σχετικό super: «Ο ∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ ΤΗΣ 
47ΧΡΟΝΗΣ ΣΤΟΝ ΑΝΤ1») ενώ ένα ‘παράθυρο’ χρησιµοποιείται  αποκλειστικά 
για τη συνεχή προβολή φωτογραφιών της γυναίκας του κατηγορουµένου.  
Η Φαίη Μαυραγάνη ρωτά το δικηγόρο τι έχει να πει η 47χρονη για το σύζυγό της. 
«Καταρχήν ως προς τις φωτογραφίες, εγώ δε θα ήθελα να προβώ σε αναγνώριση 
καµιάς φωτογραφίας και θα ήθελα να σεβαστείτε τη θέση µου» διευκρινίζει ο 
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δικηγόρος και συνεχίζει: «Από κει και πέρα, το τι λέει για το σύζυγό της και τον 
αποβιώσαντα Βαρθολοµαίο αναγράφεται στην κατάθεσή της και επειδή η προανάκριση 
από τη φύση της είναι µυστική, δε θα µπορούσα να δώσω λεπτοµέρειες για το τι 
ειδικότερα λέει ως προς το σύζυγο αλλά και ως προς τον αποβιώσαντα». Το λόγο 
παίρνει ο Ν. Ευαγγελάτος: «Κύριε Βελλάκη, αυτό το καταλαβαίνουµε και το σεβόµαστε 
όλοι. Υπάρχουν όµως ένα δυο σηµεία που είναι αρκετά λεπτά και ουσιαστικά. Σηµείο 
πρώτο: άνοιξε η γυναίκα αυτή όταν της χτύπησε, όπως λέει ο δράστης, το κουδούνι και 
βοήθησαν µαζί το Βαρθολοµαίο πριν αφήσει την τελευταία του πνοή;». Ο δικηγόρος 
επιµένει στην προηγούµενη δήλωσή του: «Το απαντά συγκεκριµένα στην κατάθεσή 
της. Είναι µια βασική λεπτοµέρεια της καταθέσεως αλλά και πάλι έχω κώλυµα να σας 
απαντήσω».  
Η παρουσιάστρια του δελτίου θεωρεί ότι πρέπει «να φωτιστούν κάποιες λεπτοµέρειες» 
και ο Ν. Ευαγγελάτος συνεχίζει να πιέζει το δικηγόρο: «Εγώ θέλω να σας διευκολύνω 
λίγο. ∆ε θέλω να µας πείτε τι λέει η κατάθεση. Θέλω να σταθούµε στα περιστατικά. Ας 
αφήσουµε την κατάθεση γιατί κατανοώ τη δυσκολία σας …». Από το σηµείο αυτό και 
για 7 περίπου λεπτά υπάρχει πρόβληµα εγγραφής του υλικού παρακολούθησης µε 
αποτέλεσµα να µην είναι δυνατή η καταγραφή των πραγµατικών περιστατικών.  
Η συζήτηση µέσω ‘παραθύρων’ συνεχίζεται κανονικά µε εναλλασσόµενα super: 
«ΠΕΡΝΑ ΕΝΑΝ ΓΟΛΓΟΘΑ», «ΚΛΑΙΕΙ ΣΥΝΕΧΕΙΑ, ΕΙΝΑΙ ΠΟΛΥ 
ΕΥΘΡΑΥΣΤΗ», «∆ΕΝ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΗΣΕ ΜΕ ΤΟ ΣΥΖΥΓΟ ΤΗΣ». 
Ο Στρατής Λιαρέλλης αναρωτιέται για το αν η 47χρονη αισθάνεται την ανάγκη να πει 
κάτι για το σύζυγό της και ο Ν. Ευαγγελάτος, απευθυνόµενος και αυτός στον κ. 
Βελλάκη, συµπληρώνει: «Ανθρώπινα όµως επιµένω να ρωτάω…τούτη την ώρα ο 
άνθρωπος µε τον οποίο έζησε είναι στη φυλακή. Έχει κάτι να του πει;». 
Ο δικηγόρος απαντά: «…Ανθρώπινα λοιπόν, σαφώς και στενοχωριέται που ένας 
άνθρωπος βρίσκεται στη φυλακή. Τώρα δε θα σας πω την αιτιολογία που δίνει σε αυτό 
το συµβάν του θανάτου του αποβιώσαντος Βαρθολοµαίου…» και ο Ν. Ευαγγελάτος 
επιµένει: «Θα σας κάνω µια ερώτηση που ενδεχοµένως είναι η πιο δύσκολη εδώ, στο 
σηµείο που είµαστε. Στη δίκη λοιπόν, αυτή η γυναίκα θα καταθέσει ως µάρτυρας 
υπεράσπισης ή ως κατηγορίας;». 
«Θα καταθέσει ως µάρτυρας αλήθειας…» απαντά ο κ. Βελλάκης στο Ν. Ευαγγελάτο 
που συνεχίζει να τον πιέζει ρωτώντας τον: «Αφήστε την κατάθεση και ρωτάω 
ανθρώπινα. Η αίσθηση που εσείς έχετε αποκοµίσει είναι ότι από αυτά που εκείνη 
έζησε, ο άνδρας της είχε πρόθεση να σκοτώσει το Βαρθολοµαίο ή ήταν η κακιά η 
ώρα που έφερε αυτό το αποτέλεσµα;». Ο δικηγόρος θεωρεί ότι «η αίσθησή της (ενν. 
της πελάτισσάς του) ήταν η κακιά η ώρα».  
Ο Στρατής Λιαρέλλης εξακολουθεί να θέτει ανάλογες ερωτήσεις στον κ. Βελλάκη 
προσπαθώντας να εκµαιεύσει κάποια απάντησή του σε σχέση µε τη στάση που θα 
τηρήσει η πελάτισσά του απέναντι στον κατηγορούµενο: «Από τις ώρες που 
µιλήσατε η αίσθηση που αποκοµίσατε είναι ότι η ψυχή της, ο ψυχισµός της είναι 
ότι ο σύζυγός της πρέπει να τιµωρηθεί, πρέπει να µείνει για χρόνια στη φυλακή ή 
όχι;». 
Ο δικηγόρος απαντά και πάλι µε πλάγιο τρόπο («Αν θα τη γνωρίσετε, θα διαπιστώσετε 
ότι πρόκειται για ένα ιδιαίτερα λεπτό και καλλιεργηµένο άνθρωπο. ∆εν µπορούσε να πει 
αυτός ο άνθρωπος τέτοια πράγµατα για οποιονδήποτε άνθρωπο…») και η 
παρουσιάστρια του δελτίου, Φαίη Μαυραγάνη στρέφει τη συζήτηση στη σχέση της 
47χρονης µε τον Γ. Βαρθολοµαίο: «Να δούµε τώρα το θέµα της σχέσης µε το 
Βαρθολοµαίο. Απ’ ότι είδαµε, παραδέχεται τη σχέση αυτή, ναι;». «Στην κατάθεσή της 
πράγµατι λέει ορισµένα πράγµατα για αυτή τη σχέση» απαντά ο κ. Βελλάκης και το 
σούπερ αλλάζει αυτοµάτως σε «ΠΑΡΑ∆ΕΧΕΤΑΙ ΟΤΙ ΕΙΧΕ ΣΧΕΣΗ ΜΕ ΤΟ Γ. 
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ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟ». Η παρουσιάστρια δεν ικανοποιείται από την απάντηση του 
συνοµιλητή της και ζητά περισσότερες πληροφορίες: «Όσον αφορά τη σχέση αυτή, 
τι σας είπε; Πότε ξεκίνησε και τι είδους σχέση ήταν αυτή;». Ο δικηγόρος συνεχίζει 
στην ίδια γραµµή λέγοντας: «Είναι λεπτοµέρειες που έχουν σχέση µε την εκτίµηση της 
ουσίας και αναφέρονται στην κατάθεσή της. ∆υστυχώς, δεν µπορώ να µιλήσω…».  
Λίγο αργότερα, αφού έχουν διατυπωθεί ερωτήµατα στον κ. Βελλάκη από τους 
δηµοσιογράφους του ΑΝΤ1 αναφορικά µε το ρόλο της πελάτισσάς του στο Τµήµα 
Προµηθειών του ΙΚΑ, ο Ν. Ευαγγελάτος επανέρχεται στο αρχικό θέµα, αυτό της 
στάσης της 47χρονης απέναντι στο σύζυγό της και κατηγορούµενο για τη δολοφονία 
του διοικητή του ΙΚΑ: «Ένα τελευταίο ερώτηµα –το έκανα και πριν και αυτό δεν 
αφορά την κατάθεση, το τονίζω- η εντολέας σας µέσα της, στις συζητήσεις που 
έκανε µαζί σας το σύζυγό της τον θεωρεί δράστη ανθρωποκτονίας ή όχι;». Ο 
δικηγόρος προσπαθεί να αποφύγει µια ξεκάθαρη απάντηση λέγοντας: «∆εν είναι 
αρµόδια για νοµικούς χαρακτηρισµούς η πελάτισσά µου» αλλά ο δηµοσιογράφος 
δεν εγκαταλείπει την προσπάθεια: «Όχι, δε µιλάω νοµικά, ανθρώπινα. Αισθάνεται 
ότι ο άντρας της σκότωσε έναν άνθρωπο ή όχι; Είναι απλό». «Σας απάντησα 
προηγουµένως όταν µε ρωτήσατε αν δέχεται ότι είναι ανθρωποκτονία από πρόθεση, 
προµελετηµένη ή ένα συµβάν που έγινε εκ συµπτώσεως. Σας είπα τι δέχεται…» απαντά 
ο κ. Βελλάκης. «Τί δέχεται;» επιµένει ο Ν. Ευαγγελάτος αναγκάζοντας το δικηγόρο 
να επαναλάβει ό,τι είχε πει νωρίτερα «ότι δεν ήταν προµελετηµένη η ανθρωποκτονία». 
Σε αυτό το σηµείο, η ζωντανή συνοµιλία των δηµοσιογράφων του ΑΝΤ1 µε το 
δικηγόρο της 47χρονης γυναίκας ολοκληρώνεται. Για µια ακόµα φορά επισηµαίνεται 
πως σε όλη τη διάρκεια της προναφερθείσας συζήτησης  προβάλλονται αδιάκοπα σε 
‘παράθυρο’ φωτογραφίες της γυναίκας του κατηγορουµένου, ανφάς, προφίλ, 
ολόσωµες ή µπούστο, µε γυαλιά ηλίου ή χωρίς, όλες χωρίς καµία τεχνική 
επεξεργασία, όπως ακριβώς δηµοσιεύθηκαν στις εφηµερίδες «ΤΟ ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ» 
και «ΤΟ ΑΡΘΡΟ». 
Στη συνέχεια, η παρουσιάστρια προλογίζει το επόµενο βίντεο του δελτίου που αφορά 
και πάλι την υπόθεση Βαρθολοµαίου: «Τώρα ο σύζυγός της και κατηγορούµενος για το 
θάνατο του Γ. Βαρθολοµαίου παραδέχτηκε ότι βρέθηκε ένα βήµα πριν από την 
αυτοκτονία τις ώρες που τον καταζητούσαν. Ο προφυλακισµένος στον Κορυδαλλό 
παραδέχεται ότι από τη σύλληψή του µέχρι σήµερα δεν έχει µιλήσει ούτε στο τηλέφωνο 
µε τη γυναίκα του και µιλώντας στην εφηµερίδα «ΤΟ ΘΕΜΑ» αναφέρει ότι θα ζητήσει 
διαζύγιο». Προβάλλεται βίντεο µε super «ΕΝΑ ΒΗΜΑ ΠΡΙΝ ΤΗΝ ΑΥΤΟΚΤΟΝΙΑ» 
και µουσική που παραπέµπει σε ταινία θρίλερ. Ο ρεπόρτερ εκφωνεί µε στόµφο: 
«Κυνηγηµένος µέσα στους δρόµους και στις νύχτες, ο κατηγορούµενος για το θάνατο 
του Γ. Βαρθολοµαίου λίγο πριν παραδοθεί, σκέφτηκε να αυτοκτονήσει». Μεταδίδονται 
πλάνα του κατηγορουµένου µε χειροπέδες χωρίς όµως να διακρίνεται το πρόσωπό 
του. Οι δηλώσεις του διαβάζονται και εµφανίζονται παράλληλα επί της οθόνης: 
«Ήθελα να πεθάνω. Μετά το συγκλονιστικό ατύχηµα, το πρώτο που σκέφτηκα ήταν η 
αυτοκτονία. Με την ιδέα της αυτοκτονίας σφηνωµένη στο µυαλό µου, χωρίς να ξέρω τι  
να κάνω, γύρναγα στους δρόµους χαµένος και χωρίς συνείδηση». Προβάλλονται πάλι 
δηλώσεις συγχωριανών του κατηγορουµένου και η εκφώνηση του ρεπορτάζ 
συνεχίζεται στο ίδιο θεατρικό ύφος: «Ο απατηµένος σύζυγος περιγράφει τη µοιραία 
γυναίκα ως ψυχρή και απόµακρη ενώ παραδέχεται πως µετά το συµβάν δεν έχει 
ξαναµιλήσει µαζί της ούτε καν στο τηλέφωνο…(παράλληλα προβάλλονται 
φωτογραφίες της 47χρονης συζύγου του κατηγορουµένου)…Με τη σύζυγό µου δεν 
έχω επικοινωνήσει από τη στιγµή του ατυχήµατος. Οι σχέσεις µας, ακόµη και όταν 
έγιναν ψυχρές και απόµακρες, ήταν πάντα πολιτισµένες. Μας ενώνουν τρία 
παιδιά…∆εν υπέπεσε στην αντίληψή µου έκνοµη συµπεριφορά της συζύγου µου και 
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πολύ περισσότερο συµµετοχή της σε αθέµιτες συναλλαγές. Είναι φιλόδοξη και 
εργασιοµανής και τα οικονοµικά της ήταν πάντοτες περιορισµένα…Το µοιραίο συµβάν 
είναι και το οριστικό τέλος του έγγαµου βίου. Η αγωνιώδης προσπάθειά της να 
διαφυλάξει το ένοχο µυστικό της, έκανε χειρότερα τα πράγµατα. Αυτό µας έφτασε στην 
τραγωδία». Το ρεπορτάζ ολοκληρώνεται µε το δηµοσιογράφο να αποφαίνεται: «Ο 
κατηγορούµενος ανέχτηκε την παράνοµη σχέση της γυναίκας του µε τον προϊστάµενό 
της, διοικητή του ΙΚΑ (προβάλλονται παλαιότερα πλάνα του Γ. Βαρθολοµαίου). Ο 
δηµόσιος υπάλληλος µε την ορεσίβια όψη και τη γαµψή µύτη από θύµα έγινε θύτης». 
Η Φαίη Μαυραγάνη παίρνει το λόγο συνεχίζοντας επί του ίδιου θέµατος: «Θα 
υποβάλει όπως ακούσαµε αίτηση διαζυγίου αλλά δε θα υποβάλει αίτηση αποφυλάκισης 
ο 59χρονος κατηγορούµενος. Ο δικηγόρος του µε τον οποίο είχε σήµερα τηλεφωνική 
επικοινωνία, τον περιγράφει ως έναν άνθρωπο συντετριµµένο, ο οποίος βιώνει βαρύ 
πένθος. Την ίδια ώρα, ο ιατροδικαστής Φίλιππος Κουτσάφτης µιλά σήµερα για 
κρανιοεγκεφαλικές κακώσεις του Βαρθολοµαίου οι οποίες έγιναν θανατηφόρες σε 
συνδυασµό µε άλλα αίτια». 
Προβάλλεται βίντεο µε τη γνωστή πλέον δραµατική µουσική, όπου φιλοξενούνται 
δηλώσεις του δικηγόρου του κατηγορουµένου αλλά και του ίδιου που σύµφωνα µε 
πληροφορίες, δεν καταθέτει αίτηση αποφυλάκισης. Ο ρεπόρτερ αφού αναφέρεται 
στην αίτηση διαζυγίου που υπέβαλλε ο κατηγορούµενος, κάνει λόγο για τη διάσταση 
απόψεων των ιατροδικαστών (Super: «∆ΙΑΦΩΝΙΕΣ ΓΙΑ ΤΑ ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ ΑΙΤΙΑ 
ΤΟΥ ΘΑΝΑΤΟΥ») και εκφωνεί: «Ο ιατροδικαστής Φ. Κουτσάφτης µιλά για 
κρανιοεγκεφαλικές κακώσεις που έγιναν θανατηφόρες σε συνδυασµό µε άλλα αίτια». 
Μεταδίδονται σχετικές δηλώσεις του Φ. Κουτσάφτη που ακούγονται και 
µεταφέρονται γραπτώς επί της οθόνης: «Αυτά που θα ακολουθήσουν δεν ανατρέπουν 
τα µακροσκοπικά µας ευρήµατα, τα δικαιολογούν όµως! Γιατί γίνανε. Γιατί µια 
κάκωση βαριά κρανιοεγκεφαλική δεν είναι υποχρεωτικά και θανατηφόρα. Τότε, δε θα 
υπήρχαν άνθρωποι. Όσοι τρακάρουν θα πέθαιναν ή όσοι τρώγανε γροθιές θα πέθαιναν 
επίσης. Εδώ έγιναν θανατηφόρα για συγκεκριµένο λόγο που θα µας το βγάλει το 
µικροσκόπιο». Προβάλλονται δηλώσεις του Χρήστου Βούρδα, πρώην Προϊσταµένου 
της Ιατροδικαστικής Υπηρεσίας και το ρεπορτάζ κλείνει µε την εκφώνηση: «Ωστόσο, 
η υπεράσπιση του κατηγορουµένου δε θεωρεί ως τον ακρογωνιαίο λίθο της τακτικής 
της το τελικό ιατροδικαστικό πόρισµα και επιµένει στο να αποδείξει ότι ο 
κατηγορούµενος δεν είχε πρόθεση να σκοτώσει το Γ. Βαρθολοµαίο». 
 
Ζ.  Κατά την 18 Φεβρουαρίου 2007, στο κεντρικό δελτίο του σταθµού µεταδόθηκαν 
τα εξής:   Πρώτο θέµα του δελτίου είναι και πάλι η υπόθεση Βαρθολοµαίου. Η 
παρουσιάστρια του δελτίου ειδήσεων, Φαίη Μαυραγάνη στέκεται δίπλα σε ένα 
videowall µε φωτογραφία της γυναίκας του κατηγορουµένου για το θάνατο του τέως 
διοικητή του ΙΚΑ  και εκφωνεί: «Με µεγάλο ενδιαφέρον αναµένεται η κατάθεση στον 
ανακριτή της γυναίκας του κατηγορουµένου για το θάνατο του Βαρθολοµαίου, για όλα 
όσα είδε και άκουσε εκείνες τις τραγικές στιγµές. Σήµερα, σε δήλωσή του στον ΑΝΤ1, 
συνδικαλιστής του ΙΚΑ ζητά να παρέµβει ο Εισαγγελέας και να εξετάσει το φάκελο των 
προµηθειών του Ιδρύµατος, το διάστηµα εκείνο που η 47χρονη έπαιζε κυρίαρχο ρόλο». 
Μεταδίδεται βίντεο µε τίτλο «ΣΤΟΝ ΑΝΑΚΡΙΤΗ Η ΓΥΝΑΙΚΑ-ΚΛΕΙ∆Ι» και 
εισαγωγική εκφώνηση : «Κατάθεση ψυχής θα κληθεί να δώσει στον ανακριτή η 
γυναίκα-κλειδί, η παράνοµη σχέση της οποίας οδήγησε τον απατηµένο σύζυγό της στον 
Κορυδαλλό. Ο ανακριτής θα ζητήσει όλη την αλήθεια από τη γυναίκα-µυστήριο που 
βρέθηκε ανάµεσα στο σύζυγό της και στον ισχυρό άντρα του ΙΚΑ, Γ. Βαρθολοµαίου 
(προβάλλονται παλιότερα πλάνα του εκλιπόντος)…Τι είδε η µοιραία γυναίκα από το 
‘µατάκι’ της πόρτας και όταν αποφάσισε να βγει στο διάδροµο, ο διοικητής του ΙΚΑ 
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(πλάνα µε εικόνα και φωνή Γ. Βαρθολοµαίου) ήταν ακόµη ζωντανός;…Οι συνθήκες 
θανάτου θα φωτιστούν όταν καταθέσει η επιβλητική γραµµατέας. Τα ακριβή αίτια 
του θανάτου όµως θα φανερωθούν και µε την τοξικολογική εξέταση. Ήταν τα 
γρονθοκοπήµατα του δράστη θανατηφόρα ή η ραγισµένη καρδιά δεν άντεξε επειδή 
το θύµα είχε πάρει και διεγερτικά χάπια;(και πάλι πλάνα του 
Γ.Βαρθολοµαίου)…Για µεγάλο διάστηµα η γυναίκα σκιά του Γ. Βαρθολοµαίου 
έπαιξε το ρόλο της γραµµατέως και της ερωµένης. Την ίδια ώρα που εκείνη θα 
καταθέτει στον Ανακριτή, ο απατηµένος σύζυγός της θα υποβάλλει αίτηση διαζυγίου». 
Στη συνέχεια προβάλλεται βίντεο µε θέµα «ΕΡΓΑ ΚΑΙ ΗΜΕΡΕΣ ΤΗΣ 
47ΧΡΟΝΗΣ»,όπου πάλι προβάλλονται δηλώσεις on camera του δικηγόρου της 
γυναίκας καθώς και φωτογραφίες της χωρίς καµία τεχνική επεξεργασία. Προς το 
τέλος του εν λόγω ρεπορτάζ, γίνεται αναφορά στη σχέση της 47χρονης µε τον πρώην 
διοικητή του Ι.Κ.Α. (συνοδευτικό super: «Η ΘΥΕΛΛΩ∆ΗΣ ΣΧΕΣΗ  ΤΗΣ ΜΕ 
ΤΟΝ ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙΟ») και ο ρεπόρτερ εκφωνεί: «Τον περασµένο ∆εκέµβριο 
µπαίνει και τυπικά στο οργανόγραµµα της ∆ιεύθυνσης Προµηθειών του Ι.Κ.Α. Έχουν 
προηγηθεί αµέτρητα νυχτερινά τηλεφωνήµατα αλλά και αναπάντεχες 
απογευµατινές συναντήσεις µε τον πολιτικό της προϊστάµενο. Στις κρυφές τους 
εξόδους πάντα υπήρχε ο κίνδυνος να αναγνωρίσουν κάποιοι το διοικητή. Φαίνεται 
πως έκτισαν µια σχέση που διέλυσε δυο οικογένειες…Οι ώρες του συζύγου της 
ήταν πρωινές. Η ίδια έφευγε από το γραφείο της στις επτά το απόγευµα. Εκείνος 
παραπονιόταν ότι η σύζυγος παραµελούσε την οικογένεια. Συχνά της έκανε σκηνές, 
ζήλευε, υποψιαζότανε εξωσυζυγική σχέση, φαίνεται να λέει η ίδια στην κατάθεσή 
της. Η προσωπική της ζωή και η επαγγελµατική έγιναν ένα. Τις δουλειές του 
σπιτιού τις ανέθετε στον άντρα της, ο οποίος γύριζε στο σπίτι στις τρεις ακριβώς, 
όπως υπερηφανευόταν στο γραφείο της». 
 
 
 
Πρόκειται περί δελτίων ειδήσεων τα οποία ασχολήθηκαν µε τον θάνατο του τέως 
∆ιοικητική του ΙΚΑ Γιάννη Βαρθολοµαίου.  Κατά την διάρκεια των δελτίων 
ειδήσεων δηµοσιοποιήθηκαν στοιχεία της ποινικής προδικασίας και ειδικότερα 
αποσπάσµατα της καταθέσεως του φεροµένου ως δράστη και της συζύγου του, καθώς 
επίσης και αποσπάσµατα του ιστολογικού πορίσµατος για τα αίτια θανάτου του ως 
άνω προσώπου. Ενδεικτικόν είναι ότι κατά την αποκάλυψη της καταθέσεως του 
κατηγορουµένου ενώπιον της ανακρίτριας, προβλήθηκαν αυτούσιες οι ερωτήσεις της 
ανακρίτριας και οι απαντήσεις του κατηγορουµένου.  Πλέον της δηµοσιοποιήσεως 
στοιχείων της ποινικής προδικασίας, τα δελτία ειδήσεων εµφανίζουν εικόνα 
ανακριτικής έρευνας περί των αιτίων του ως άνω θανάτου, περί του εάν επήλθε από 
ανακοπή καρδίας, περί του αν συνετέλεσε η λήψη διεγερτικού φαρµάκου, περί του 
εάν βρέθηκαν δισκία του εν λόγω φαρµάκου στο αυτοκίνητο του θανόντος και άλλα.  
Ενδεικτικόν είναι ότι προβλήθηκε γραφική αναπαράσταση της εµπλοκής του 
φεροµένου ως δράστη µε τον θανόντα και περί του εάν πρόκειται περί 
ανθρωποκτονίας µε πρόθεση, ή θανατηφόρο σωµατική βλάβη.  Από τα εν λόγω 
δελτία ειδήσεων προκύπτει ότι εκτός του ότι δι΄ αυτών υποκαταστάθηκαν οι 
ανακριτικές αρχές, παρουσιάστηκαν τα γεγονότα χωρίς αίσθηµα ευθύνης και 
σεβασµό προς τη δικαιοσύνη και τα εµπλεκόµενα πρόσωπα µε αποτέλεσµα την 
δηµιουργία συγχύσεως στο κοινό περί του ποιος τελικά είναι αρµόδιος να αποφανθεί 
περί του θανάτου του προαναφερθέντος προσώπου.  ΄Ολως αδικαιολόγητη ήταν η 
επανειληµµένη προβολή φωτογραφιών της συζύγου του φεροµένου ως δράστη, χωρίς 
καµία κάλυψη και τεχνική επεξεργασία ως και η αναφορά στον ψυχισµό της κατά 
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παράβαση της υφισταµένης υποχρεώσεως όπως µη προβάλλεται η εικόνα συγγενών 
των κατηγορουµένων.   Για τις εν λόγω εκτροπές, ενδείκνυται όπως επιβληθεί στον 
τηλεοπτικό σταθµό η διοικητική κύρωση του προστίµου.   
 
 
 
Λαµβανοµένης υπόψη της βαρύτητος της παραβάσεως, του εξ 21,5 % µεριδίου 
τηλεθεάσεως που συγκέντρωσε το πρόγραµµα, κατά το δεύτερο εξάµηνο του 2003, 
της εκ 221.654.907 ευρώ διαφηµιστικής δαπάνης του έτους 2003, του εκ 
5.852.763,05 ευρώ  ύψους της επένδυσης που έχει πραγµατοποιηθεί από τον εν λόγω 
σταθµό, και του γεγονότος ότι έχουν επιβληθεί στον αυτό σταθµό µε τις αποφάσεις  
7/3.7.2002, 68/14.10.2002, 118/14.12.2002, 205/1.4.2003, 333/22.7.03, 
343/29.7.2003, 358/30.9.2003, 372/11.11.2003, 391/10.12.2003, 410/23.12.03, 
411/23.12.2003, 5/13.1.2004, 6/13.1.2004, 14/20.1.2004, 20/27.1.2004, 47/17.2.2004, 
140/18.5.2004, 150/25.5.2004, 182/22.6.2004, 192/22.6.2004, 301/19.10.2004, 
400/14.12.2004, 13/11.1.2005, 55/15.2.2005, 98/22.3.2005, 102/29.3.2005, 
113/5.4.2005, 138/12.4.2005, 141/19.4.2005, 143/19.4.2005, 158/26.4.2005, 
168/10.5.2005, 169/10.5.2005, 170/10.5.2005, 262/5.7.2005, 285/19.7.2005, 
320/30.8.2005, 344/13.9.2005, 397/11.10.2005, 414/18.10.2005, 454/15.11.2005, 
457/22.11.2005, 482/5.12.2005, 506/13.12.2005, 5/4.1.2006, 52/31.1.2006, 
56/1.2.2006, 57/1.2.2006, 58/1.2.2006, 86/14.2.2006, 92/21.2.2006, 142/27.3.2006, 
143/27.3.2006, 144/27.3.2006, 145/27.3.2006, 236/9.5.2006, 263/30.5.2006, 
312/20.6.2006, 313/20.6.2006, 317/27.6.2006, 338/11.7.2006, 339/11.7.2006, 
356/18.7.2006, 366/25.7.2006, 367/25.7.2006, 368/25.7.2006, 421/5.9.2006, 
438/19.9.2006, 457/3.10.2006, 458/3.10.2006, 463/10.10.2006, 490/7.11.2006, 
500/10.11.2006, 511/14.11.2006, 6/9.1.2007, 16/9.1.2007, 30/23.1.2007, 
100/26.2.2007, 140/20.3.2007, 174/29.3.2007, 181/3.4.2007, 226/8.5.2007, 
243/15.5.2007, 244/15.5.2007 διάφορες κυρώσεις, το πρόστιµο πρέπει να καθοριστεί 
κατά τον Πρόεδρο Ιωάννη Λασκαρίδη, τον Αντιπρόεδρο ∆ηµήτρη Χαραλάµπη και το 
µέλος Κωνσταντίνο Τσουράκη στο ποσόν των 50.000 ευρώ, και κατά τα µέλη Εύη 
∆εµίρη,  Γιάννη Παπακώστα και ΄Ιριδα Αυδή-Καλκάνη, στο ποσόν των 80.000 ευρώ.  
Εν όψει της ισοψηφίας υπερισχύει κατά το άρθρο 15 παρ. 1 εδ. γ  του Ν.2690/1999 η 
ψήφος του Προέδρου. 
 
 

Για τους λόγους αυτούς 
Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης 

 
 
Επιβάλλει στην εταιρεία µε την επωνυµία ANTENNA TV Α.Ε., ιδιοκτήτρια του 
ιδιωτικού τηλεοπτικού σταθµού µε διακριτικό τίτλο ΑΝΤΕΝΝΑ την διοικητική 
κύρωση του προστίµου των 50.000 ευρώ. 
 
Κατά το άρθρο 4 παράγραφος 3 του Ν. 2328/1995, όπως έχει µετά την δια του 
άρθρου 23 παρ. 5 εδαφ. β του Ν. 3166/2003 αντικατάστασή της, η παρούσα απόφαση 
κατά την προαναφερόµενη κύρωση, είναι εκτελεστή κατά: 

 
1. Της εταιρείας ΑΝΤΕΝΝΑ TV Α.Ε., που εδρεύει στο Μαρούσι Αττικής, στην 

οδό Κηφισίας 10-12, µε ΑΦΜ 094281456 , ∆.Ο.Υ. ΦΑΕΕ ΑΘΗΝΩΝ. 
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2. Του Μηνά Κυριακού του Ξενοφώντος, κατοίκου Αµαρουσίου Αττικής, στην 
οδό Κηφισίας 10-12, µε ΑΦΜ 019203337, ∆.Ο.Υ. Κρανιδίου, πρόεδρος ∆.Σ. 
και νόµιµο εκπρόσωπο της εταιρείας. 

 

 

Κρίθηκε, αποφασίστηκε και δηµοσιεύθηκε κατά την 15η  Μαΐου 2007. 
 

 
 
 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ. 
 
 
 
 

           ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙ∆ΗΣ 
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